



ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ



គណនាប្រជាពលរដ្ឋខ្មែរ
គុណការខេត្តក្រចេះ

សាលាដំបូងខេត្តក្រចេះ
សំណុំរឿងព្រហ្មទណ្ឌលេខ: ១៨៧ ចុះ
ថ្ងៃទី០៤ ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ២០១៥
សាលក្រម
លេខ ០៤ "គ" ចុះថ្ងៃទី០៣ ខែកុម្ភៈ
ឆ្នាំ២០១៦

បានបើកសវនាការជាសាធារណៈ នៅសាលាដំបូងខេត្តក្រចេះ ថ្ងៃទី២៨ ខែមករា ឆ្នាំ
២០១៦ និងប្រកាសសាលក្រមជាសាធារណៈនៅថ្ងៃទី០៣ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៦ ដោយមានសមាស
ភាពដូចតទៅ:

ចៅក្រមជំនុំជម្រះ

-លោក [redacted] ចៅក្រមជំនុំជម្រះ ខេត្តក្រចេះ

តំណាងអយ្យការ

-លោក [redacted] ព្រះរាជអាជ្ញារងអមសាលាដំបូងខេត្តក្រចេះ

ក្រឡាបញ្ជីសាលាដំបូងខេត្តក្រចេះ

-លោក [redacted] ក្រឡាបញ្ជីសាលាដំបូងខេត្តក្រចេះ

មេធាវីការពារខ្លួន

-លោក [redacted] មេធាវីការពារសិទ្ធិឱ្យជនជាប់ចោទឈ្មោះ [redacted]

ឈ្មោះ [redacted] ហៅ [redacted]

-លោក [redacted] មេធាវីការពារសិទ្ធិឱ្យជនជាប់ចោទឈ្មោះ [redacted] និង

ឈ្មោះ [redacted] ហៅ [redacted] ឈ្មោះ [redacted] ហៅ [redacted]

[redacted] និងឈ្មោះ [redacted] ។

ខ្លឹមសារជំនុំជម្រះ

លើសំណុំរឿងព្រហ្មទណ្ឌលេខ: ១៨៧ ចុះថ្ងៃទី០៤ ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ២០១៥ ដែលមានជនជាប់ចោទ
១-ឈ្មោះ [redacted] ហៅ [redacted] ក្រឡាបញ្ជីសាលាដំបូងខេត្តក្រចេះ អាយុ៣៤ឆ្នាំ ជនជាតិខ្មែរ ទីកន្លែងកំណើត
នៅភូមិជ្រៃបិទមាស ឃុំស្រង ក្រុងស្រង ខេត្តក្រចេះ និងទីលំនៅមុនពេលចាប់ខ្លួននៅភូមិជ្រៃបិទមាស
សង្កាត់ស្រង ក្រុងស្រង ខេត្តក្រចេះ ឪពុកឈ្មោះ [redacted] "ស" ម្តាយឈ្មោះ [redacted] "ស" ប្រពន្ធ
ឈ្មោះ [redacted] មានកូន០២នាក់ (កូន០១នាក់អាយុ៦ឆ្នាំ និង០១នាក់ទៀតអាយុ៤ឆ្នាំ ជាអនីតិជន) ប្រវត្តិ

018.000.00.00.14

នៃការផ្ដន្ទាទោសដោយតុលាការ គ្មាន ចាប់ខ្លួនថ្ងៃទី០២ ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ២០១៥ និងឃុំខ្លួនថ្ងៃទី០៥ ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ ២០១៥ ។

២-ឈ្មោះ: [redacted] ហៅ [redacted] ភេទប្រុស អាយុ២៩ឆ្នាំ ជនជាតិខ្មែរ ទីកន្លែងកំណើតនៅភូមិ កំពង់ទ្រាស ឃុំកំពង់ទ្រាស ស្រុកក្រចេះ ខេត្តកំពង់ចាម និងទីលំនៅមុនពេលចាប់ខ្លួននៅភូមិជ្រៃបិទមាស សង្កាត់ស្ទឹង ក្រុងស្ទឹង ខេត្តក្បូងឃ្មុំ ឪពុកឈ្មោះ: [redacted] "ស" ម្តាយឈ្មោះ: [redacted] "រ" ប្រពន្ធឈ្មោះ: [redacted] មានកូន០២នាក់ ប្រវត្តិនៃការផ្ដន្ទាទោសដោយតុលាការ គ្មាន ចាប់ខ្លួនថ្ងៃទី០២ ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ២០១៥ និងឃុំខ្លួនថ្ងៃទី០៥ ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ២០១៥ ។

៣-ឈ្មោះ: [redacted] ហៅ [redacted] ភេទប្រុស អាយុ២៩ឆ្នាំ ជនជាតិខ្មែរ ទីកន្លែងកំណើតនៅភូមិ ដើមជ្រៃ ឃុំក្រចេះ ស្រុកក្រចេះ ខេត្តកំពង់ចាម និងទីលំនៅមុនពេលចាប់ខ្លួននៅភូមិក្នុង សង្កាត់ស្ទឹង ក្រុង ស្ទឹង ខេត្តក្បូងឃ្មុំ ឪពុកឈ្មោះ: [redacted] "រ" ម្តាយឈ្មោះ: [redacted] "រ" ប្រពន្ធឈ្មោះ: [redacted] គ្មាន កូន ប្រវត្តិនៃការផ្ដន្ទាទោសដោយតុលាការ គ្មាន ចាប់ខ្លួនថ្ងៃទី០២ ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ២០១៥ និងឃុំខ្លួនថ្ងៃទី០៥ ខែ វិច្ឆិកា ឆ្នាំ២០១៥ ។

៤-ឈ្មោះ: [redacted] ភេទប្រុស អាយុ២៥ឆ្នាំ ជនជាតិខ្មែរ សាសនាព្រះពុទ្ធ កម្រិតវប្បធម៌ ថ្នាក់ទី៩ ទី កន្លែងកំណើតនៅភូមិទួលខ្សាច់ ឃុំទន្លេបិទ ស្រុកក្បូងឃ្មុំ ខេត្តកំពង់ចាម និងទីលំនៅមុនពេលចាប់ខ្លួននៅភូមិ ចំការថ្មី ឃុំគគី ស្រុកមេមត់ ខេត្តក្បូងឃ្មុំ ឪពុកឈ្មោះ: [redacted] "រ" ម្តាយឈ្មោះ: [redacted] "រ" នៅលើ ប្រវត្តិនៃការ ផ្ដន្ទាទោសដោយតុលាការ គ្មាន ចាប់ខ្លួនថ្ងៃទី០២ ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ២០១៥ និងឃុំខ្លួនថ្ងៃទី០៥ ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ២០១៥ ។

៥-ឈ្មោះ: [redacted] ភេទប្រុស អាយុ២៦ឆ្នាំ ជនជាតិខ្មែរ កើតនៅភូមិជ្រៃបិទមាស ឃុំស្ទឹង ស្រុកក្បូង ឃ្មុំ ខេត្តកំពង់ចាម និងបច្ចុប្បន្ននៅភូមិជ្រៃបិទមាស សង្កាត់ស្ទឹង ក្រុងស្ទឹង ខេត្តក្បូងឃ្មុំ ឪពុកឈ្មោះ: [redacted] (ស) ម្តាយឈ្មោះ: [redacted] (ស) នៅលើ ប្រវត្តិនៃការផ្ដន្ទាទោសគ្មាន។

-ជនទាំង០៥នាក់ខាងលើនេះជាប់ចោទពីបទ: ជួញដូរដោយខុសច្បាប់នូវសារធាតុញៀន ប្រព្រឹត្តនៅ ចំណុចភូមិជ្រៃបិទមាស សង្កាត់ស្ទឹង ក្រុងស្ទឹង ខេត្តក្បូងឃ្មុំ កាលពីថ្ងៃទី០២ ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ២០១៥ តាមបញ្ញត្តិ មាត្រា៤០ នៃច្បាប់ស្តីពីការត្រួតពិនិត្យគ្រឿងញៀន។

ឯរដ្ឋហេតុកើតឡើងមានដូចតទៅ ។

កាលពីថ្ងៃទី០២ ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ២០១៥ វេលាម៉ោង១៥ និង៣០នាទី នៅចំណុចភូមិជ្រៃបិទមាស សង្កាត់ ស្ទឹង ក្រុងស្ទឹង ខេត្តក្បូងឃ្មុំ កំលាំងការិយាល័យប្រឆាំងគ្រឿងញៀន សហការជាមួយសមត្ថកិច្ចគ្រឿងញៀន ដឹកនាំដោយតំណាងរដ្ឋការអមសាលាដំបូង ខេត្តក្បូងឃ្មុំ បានចុះបង្ក្រាបបទល្មើសគ្រឿងញៀន ដោយបាន រឹតកេរនៅក្នុងផ្ទះរបស់ឈ្មោះ: [redacted] ឃើញមានថ្នាំញៀនប្រភេទម្សៅ ពិណស្ដា, ថ្នាំគ្រាប់ប្រភេទ WY ចំនួន០៦គ្រាប់, ជញ្ជីងសម្រាប់ផ្ទឹមថ្នាំញៀនចំនួន០២គ្រឿង, ឧបករណ៍សម្រាប់ប្រើប្រាស់ថ្នាំញៀន, ឧបករណ៍ សម្រាប់វេចខ្ចប់ថ្នាំញៀនមួយចំនួន និងគ្រាប់កាំភ្លើងជុនរ៉ូឡូ ចំនួន១៤គ្រាប់ព្រមទាំងបានឃាត់ខ្លួនជនល្មើស

-ជនជាប់ចោទឈ្មោះ [REDACTED] បានឆ្លើយថា: កាលពីថ្ងៃទី០២ ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ២០១៥ ខ្លួនបានទូរស័ព្ទ
ទៅឈ្មោះ [REDACTED] ដើម្បីទាក់ទងយកខ្លួនជ្រកព្រៃទៅលក់។ លុះបានបន្តិចខ្លួនបានទៅដល់ក្រុងស្ទង
ជួបឈ្មោះ [REDACTED] ហើយឈ្មោះ [REDACTED] បាននាំខ្លួនទៅជួបឈ្មោះ [REDACTED] ដើម្បីលក់ខ្លួន
ជ្រកព្រៃ។ មកដល់ផ្ទះឈ្មោះ [REDACTED] ខ្លួនបានយកខ្លួនជ្រកព្រៃឱ្យមើល ពេលឈ្មោះ [REDACTED]
បានពិនិត្យមើល ស្រាប់តែមានក្មេងប្រុសម្នាក់មិនស្គាល់ឈ្មោះបានមកទិញថ្នាំញៀន ពីឈ្មោះ [REDACTED]
ចំនួន១០១កញ្ចប់ ហើយក៏ចុះទៅបាត់ទៅ។ ឃើញបែបនេះឈ្មោះ [REDACTED] បានទិញថ្នាំញៀនពីឈ្មោះ
[REDACTED] ចំនួន១០១ ដើម្បីជក់នៅលើផ្ទះឈ្មោះ [REDACTED] ពេលដែលកំពុងជក់ថ្នាំ ស្រាប់តែសមត្ថកិច្ច
មកដល់ចាប់ឃាត់ពួកខ្លួនតែម្តង។

-ជនជាប់ចោទឈ្មោះ [REDACTED] បានឆ្លើយថា: កាលពីថ្ងៃទី០២ ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ២០១៥ ឈ្មោះ [REDACTED]
[REDACTED] ទូរស័ព្ទមកខ្លួនថាវាចង់លក់ខ្លួនជ្រកព្រៃ ហើយខ្លួនក៏បានប្រាប់ឈ្មោះ [REDACTED] ឱ្យមកជួបខ្លួននៅ
ក្រុងស្ទង ហើយវាឱ្យខ្លួនមកចាំវានៅបេនឡានក្រុងស្ទង បានមកដល់ឃើញឈ្មោះ [REDACTED] មកជាមួយ
ឈ្មោះ [REDACTED] ហើយខ្លួនក៏បាននាំឈ្មោះ [REDACTED] និងឈ្មោះ [REDACTED] ទៅផ្ទះឈ្មោះ [REDACTED]
ដោយយកខ្លួនជ្រកព្រៃទៅលក់ឱ្យក្នុងតម្លៃ៣០០\$ ពេលនោះមានគេមកទិញថ្នាំញៀនពីឈ្មោះ [REDACTED]
តែទិញចំនួនប៉ុន្មានខ្លួនមិនបានដឹងទេ ហើយអ្នកទិញចេញមកនិយាយថាគ្រាន់តែសុំ១០,០០០\$ ចាក់សាំងមិន
បាន បន្ទាប់មកឈ្មោះ [REDACTED] បានរៀបចំសម្ភារៈជក់ថ្នាំញៀន ពេលនោះខ្លួនបានចេញមកមាត់ទ្វារ
ហើយឈ្មោះ [REDACTED] បានយកថ្នាំញៀន១០១កញ្ចប់តូចដាក់ក្នុងហោប៉ៅឱ្យខ្លួន បានបន្តិចខ្លួនឃើញ សមត្ថ
កិច្ចប្តូរលីសមកដល់ចាប់ឃាត់ពួកខ្លួនតែម្តង។

-ជនជាប់ចោទឈ្មោះ [REDACTED] (អវត្តមាន) រត់គេចខ្លួន។

-តំណាងអយ្យការធ្វើសេចក្តីសន្និដ្ឋានប្តឹងសុំ: ឆ្លងតាមការសួរដេញដោលនាពេលសវនាការនេះ
ឃើញថា: ជនជាប់ចោទឈ្មោះ [REDACTED] បានសារភាពថាខ្លួនជាអ្នកលក់ដូរថ្នាំញៀន ហើយថ្នាំញៀន
ទាំងអស់នេះជារបស់ខ្លួន ឈ្មោះ [REDACTED] ជាអ្នកយកថ្នាំមកឱ្យឈ្មោះ [REDACTED] ដូច្នេះតំណាងអយ្យការ
នៅតែចោទប្រកាន់លើឈ្មោះ [REDACTED] និងឈ្មោះ [REDACTED] ពីបទ: ជួញដូរគ្រឿងញៀន ដដែល។ ដោយ
ឡែកឈ្មោះ [REDACTED], ឈ្មោះ [REDACTED] និងឈ្មោះ [REDACTED] បានសារភាពថា: ពួកខ្លួនមានគោលបំណង
ទៅផ្ទះឈ្មោះ [REDACTED] ដើម្បីទៅលក់ខ្លួនជ្រកព្រៃ ឱ្យឈ្មោះ [REDACTED] ហើយពុំទាន់លក់ទិញ
ផង ក៏ត្រូវឈ្មោះ [REDACTED] បានរៀបចំឧបករណ៍បបួលអ្នកទាំងបីនេះជក់ថ្នាំញៀនបានម្នាក់១ហិតក៏ត្រូវ
សមត្ថកិច្ចប្តូរលីសមកដល់ឃាត់ខ្លួនតែម្តង។ ដូច្នេះតំណាងអយ្យការសុំកែប្រែបទចោទលើឈ្មោះ [REDACTED]
ឈ្មោះ [REDACTED] និងឈ្មោះ [REDACTED] ពីបទ: ជួញដូរដោយខុសច្បាប់នូវសារធាតុញៀន តាមមាត្រា៤០
នៃច្បាប់ស្តីពីការត្រួតពិនិត្យគ្រឿងញៀន មកបទ: ប្រើប្រាស់ដោយខុសច្បាប់នូវសារធាតុញៀនវិញ តាម
មាត្រា ៤៥ នៃច្បាប់ស្តីពីការត្រួតពិនិត្យគ្រឿងញៀន។ ហេតុដូច្នេះសូមលោកចៅក្រមពិចារណាផ្តន្ទាទោស
ជនល្មើសទៅតាមច្បាប់។

-បេតិកភណ្ឌសិទ្ធិបានធ្វើសេចក្តីសម្រេចថា: បេតិកភណ្ឌសិទ្ធិបានធ្វើសេចក្តីសម្រេចថា កូនក្តីរបស់ខ្លួន
ឈ្មោះ [redacted] ឈ្មោះ [redacted] និងឈ្មោះ [redacted] ពុំបានប្រព្រឹត្តទុក្ខដល់ជំនួញដូរដោយខុសច្បាប់នូវ
សារធាតុច្រៀងទេ គឺពួកគាត់ទាំងបីនាក់ រោងគោលបំណងលក់ខ្លាចរតាមជ្រួត ឱ្យទៅឈ្មោះ [redacted]
កុំឈ្មោះ។ ដោយពិបាកពួកគាត់ធ្លាប់ជក់ផ្តាច់ច្រៀង ក៏ដាំគ្នាជក់ផ្តាច់ច្រៀងជាប្រយោជន៍ឈ្មោះ [redacted] តែម្តងទៅ
។ ហើយម្យ៉ាងទៀតតំណាងអរិយការបានកែប្រែបទលោកលើកូនក្តីខ្លួនទាំងបីនាក់ មកបទ: ប្រើប្រាស់ដោយ
ខុសច្បាប់នូវសារធាតុច្រៀង ហើយដែរ ហេតុដូច្នេះសូមលោកទៅក្របខ្សែកូនក្តីខ្លួនទាំងបីនាក់រួចខ្លួនពីបទ
ជំនួញដូរដោយខុសច្បាប់នូវសារធាតុច្រៀង មកត្រឹមតែបទ: ប្រើប្រាស់ដោយខុសច្បាប់នូវសារធាតុច្រៀង និង
សុំឱ្យសម្រាលទោសដល់អ្នកទាំងបីនាក់នេះផង។

-ជនជាប់ចោទឈ្មោះ [redacted] ហៅ [redacted] ដោយសំដីចុងក្រោយថា: សូមឱ្យតុលាការ
សម្រាលទោសដល់ខ្លួន ពីព្រោះខ្លួនមានកូនតូចៗ និងមានក្រុមគ្រួសារចាស់ជរាទៀតផង។

-ជនជាប់ចោទឈ្មោះ [redacted] និងឈ្មោះ [redacted] ដោយសំដីចុងក្រោយប្រហាក់ប្រហែលគ្នា
ថា: សូមឱ្យតុលាការសម្រាលទោសដល់ខ្លួន ខ្លួនរាងចាលហើយៗដែលប្រព្រឹត្តទៀតហើយ។

-ជនជាប់ចោទឈ្មោះ [redacted] ដោយសំដីចុងក្រោយថា: សូមឱ្យតុលាការសម្រាល
ទោសដល់ខ្លួន ពីព្រោះប្រពន្ធរបស់ខ្លួនមានផ្ទៃពោះ។

-បានឃើញ កំណត់ហេតុទទួលរក្សា ចុះថ្ងៃទី០៣ ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ២០១៥ ដែលមានម្សៅក្រាមពិណស
ចំនួន០៨កញ្ចប់ មានទម្ងន់២១,៧២,ប្រភេទផ្តាច់គ្រាប់មានរក្សាWYចំនួន០៦គ្រាប់ មានទម្ងន់០,៦៥ក្រាម ,
គ្រាប់កាំភ្លើងមុន រ៉ូឡូ ចំនួន១៤គ្រាប់,ជញ្ជីងអេឡិចត្រូនិចចំនួន០២គ្រឿង និងឧបករណ៍ជក់មួយចំនួន។

-បានឃើញ ដីកាសម្រេចបង្ខំខ្លួនបណ្តោះអាសន្នលេខ: ១៤៣ ព្រទ១,លេខ:១៤៤ ព្រទ១ ,លេខ:
១៤៥ ព្រទ១ និងលេខ: ១៤៦ ព្រទ១ ចុះថ្ងៃទី០៥ ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ២០១៥ លើឈ្មោះ [redacted] ឈ្មោះ [redacted]
[redacted],ឈ្មោះ [redacted] និងឈ្មោះ [redacted]

-បានឃើញ ដីកាបង្គាប់ឱ្យបង្ខំខ្លួនលេខ:១១៧/២០១៥,លេខ:១១៨/២០១៥ ,លេខ: ១១៩/២០១៥ និង
លេខ: ១២០/២០១៥ ចុះថ្ងៃទី០៥ ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ២០១៥ លើឈ្មោះ [redacted] ឈ្មោះ [redacted] ឈ្មោះ [redacted]
[redacted] និងឈ្មោះ [redacted]

- ក្រោយពីបានស្តាប់ចម្លើយជនជាប់ចោទ
- ក្រោយពីបានស្តាប់សេចក្តីសម្រេចរបស់តំណាងអរិយការ
- ក្រោយពីបានស្តាប់សេចក្តីសម្រេចរបស់បេតិកភណ្ឌ
- ក្រោយពីបានពិចារណាសុំតាង និងឯកសារត្រឹមត្រូវហើយ

-តំណាងអយ្យការបានធ្វើសេចក្តីសន្និដ្ឋានប្តឹងសុំឱ្យចៅក្រមជំនុំជម្រះ តែប្រែបទចោទប្រកាន់លើជន
ជាប់ចោទឈ្មោះ: [REDACTED] ឈ្មោះ: [REDACTED] និងឈ្មោះ: [REDACTED] ពីបទ: ជួញដូរដោយខុសច្បាប់នូវសារ
ធាតុញៀន តាមបញ្ញត្តិមាត្រា៤០ នៃច្បាប់ស្តីពីការត្រួតពិនិត្យគ្រឿងញៀន មកបទ: ប្រើប្រាស់ដោយខុស
ច្បាប់នូវសារធាតុញៀន តាមមាត្រា៤៥ នៃច្បាប់ស្តីពីការត្រួតពិនិត្យគ្រឿងញៀន និងសុំឱ្យផ្ដន្ទាទោសជន
ជាប់ចោទឈ្មោះ: [REDACTED] និងឈ្មោះ: [REDACTED] ពីបទ: ជួញដូរដោយខុសច្បាប់នូវសារធាតុញៀន តាម
មាត្រា៤០ នៃច្បាប់ស្តីពីការត្រួតពិនិត្យគ្រឿងញៀន និងឈ្មោះ: [REDACTED] ឈ្មោះ: [REDACTED] និងឈ្មោះ: [REDACTED]
[REDACTED] ពីបទ: ប្រើប្រាស់ដោយខុសច្បាប់នូវសារធាតុញៀន តាមបញ្ញត្តិមាត្រា៤៥ នៃច្បាប់ស្តីពីការត្រួត
ពិនិត្យគ្រឿងញៀន។ ការប្តឹងសុំនេះមានលក្ខណៈសមហេតុផល គប្បីទទួលពិចារណា និងសម្រេចតាមការ
ស្នើសុំ។

-ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [REDACTED] ឈ្មោះ: [REDACTED] ឈ្មោះ: [REDACTED] ឈ្មោះ: [REDACTED] ឈ្មោះ: [REDACTED]
[REDACTED] ជាទីតិជន មានស្មារតីនៅល្អ, ដឹងខុសត្រូវ និងមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រាប់គ្រាន់ ក្នុងការទទួលខុស
ត្រូវនូវអំពើរបស់ខ្លួន ចំពោះមុខច្បាប់។

-មានភស្តុតាងដាក់បន្ទុក និងមានពិរុទ្ធភាពគ្រប់គ្រាន់លើជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [REDACTED] និងឈ្មោះ:
[REDACTED] ពីបទ: ជួញដូរដោយខុសច្បាប់នូវសារធាតុញៀន តាមបញ្ញត្តិមាត្រា៤០ កថាខណ្ឌ៣ និងកថាខណ្ឌ៤
នៃច្បាប់ស្តីពីការត្រួតពិនិត្យគ្រឿងញៀន។

-មានភស្តុតាងដាក់បន្ទុក និងមានពិរុទ្ធភាពគ្រប់គ្រាន់លើជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [REDACTED] ឈ្មោះ: [REDACTED]
[REDACTED] និងឈ្មោះ: [REDACTED] ពីបទ: ប្រើប្រាស់ដោយខុសច្បាប់នូវសារធាតុញៀន តាមបញ្ញត្តិមាត្រា៤៥ កថា
ខណ្ឌ១ នៃច្បាប់ស្តីពីការត្រួតពិនិត្យគ្រឿងញៀន។

-មេធាវីការពារសិទ្ធិជនជាប់ចោទក៏ដូចជនជាប់ចោទស្នើសុំឱ្យតុលាការពិចារណាសម្រាលទោសដល់
ជនជាប់ចោទ ការស្នើសុំនេះតុលាការទទួលពិចារណា។

-ចំពោះវត្តមានមានថ្នាំញៀនប្រភេទម្សៅក្រាមពិណស ចំនួន០៨កញ្ចប់, ប្រភេទថ្នាំគ្រាប់មានអក្សរ
WY ចំនួន០៦គ្រាប់, គ្រាប់កាំភ្លើងជុនរ៉ូឡូចំនួន១៤គ្រាប់, ជញ្ជីងអេឡិចត្រូនិចចំនួន០២គ្រឿង និងឧបករណ៍ដក់
មួយចំនួន ត្រូវរឹបអូសបំផ្លាញចោល។

ហេតុដូច្នេះវិនិច្ឆ័យសេចក្តី

- ១-ផ្ដន្ទាទោសលើ៖
- ១-១-ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [REDACTED] រក្សាប្រុស អាយុ៣៤ឆ្នាំ ជនជាតិខ្មែរ។
- ១-២-ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [REDACTED] រក្សាប្រុស អាយុ២៦ឆ្នាំ ជនជាតិខ្មែរ។

ដាក់ពន្ធនាគារកំណត់ក្នុងម្នាក់ៗរយៈពេល០២ឆ្នាំ(ពីរឆ្នាំ) ពីបទៈ ជួញដូរដោយខុសច្បាប់នូវសារធាតុ
ញៀន ប្រព្រឹត្តនៅភូមិជ្រៃបិទមាស សង្កាត់ស្ទឹង ក្រុងស្ទឹង ខេត្តក្បូងឃ្មុំ កាលពីថ្ងៃទី០២ ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ២០១៥
តាមបញ្ញត្តិមាត្រា៤០ កថាខណ្ឌ៣ និងកថាខណ្ឌ៤ នៃច្បាប់ស្តីពីការត្រួតពិនិត្យគ្រឿងញៀន។

២-កែប្រែបទចោទលើជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [REDACTED] ឈ្មោះ: [REDACTED] និងឈ្មោះ: [REDACTED]
បទៈ ជួញដូរដោយខុសច្បាប់នូវសារធាតុញៀន តាមបញ្ញត្តិមាត្រា៤០ កថាខណ្ឌ៣ និងកថាខណ្ឌ៤ នៃច្បាប់
ស្តីពីការត្រួតពិនិត្យគ្រឿងញៀន មកបទៈ ប្រើប្រាស់ដោយខុសច្បាប់នូវសារធាតុញៀន តាមមាត្រា៤៥
កថាខណ្ឌ១ នៃច្បាប់ស្តីពីការត្រួតពិនិត្យគ្រឿងញៀន វិញ។

៣-ផ្ដន្ទាទោសជនជាប់ចោទ

- ៣-១-ឈ្មោះ: [REDACTED] ហៅ [REDACTED] អទប្រុស អាយុ២៩ឆ្នាំ ជនជាតិខ្មែរ
- ៣-២-ឈ្មោះ: [REDACTED] ហៅ [REDACTED] អទប្រុស អាយុ២៩ឆ្នាំ ជនជាតិខ្មែរ
- ៣-៣-ឈ្មោះ: [REDACTED] អទប្រុស អាយុ២៥ឆ្នាំ ជនជាតិខ្មែរ

ដាក់ពន្ធនាគារកំណត់ក្នុងម្នាក់ៗរយៈពេល០៣ខែ១០ថ្ងៃ (បីខែ១០ថ្ងៃ) ពីបទៈ ប្រើប្រាស់ដោយខុស
ច្បាប់នូវសារធាតុញៀន ប្រព្រឹត្តនៅភូមិជ្រៃបិទមាស សង្កាត់ស្ទឹង ក្រុងស្ទឹង ខេត្តក្បូងឃ្មុំ កាលពីថ្ងៃទី០២ ខែវិច្ឆិកា
ឆ្នាំ២០១៥ តាមបញ្ញត្តិមាត្រា៤៥ កថាខណ្ឌ១ នៃច្បាប់ស្តីពីការត្រួតពិនិត្យគ្រឿងញៀន។


៤-វត្ថុតាងរួមមាន ៖ ថ្នាំញៀនប្រភេទម្សៅក្រាមពីណាស ចំនួន០៨កញ្ចប់, ប្រភេទថ្នាំគ្រាប់មានអក្សរ
WY ចំនួន០៦គ្រាប់ , គ្រាប់កាំភ្លើងធុនរួមចំនួន១៤គ្រាប់, ជញ្ជីងអេឡិចត្រូនិចចំនួន០២គ្រឿង និងឧបករណ៍ជក់
មួយចំនួន ត្រូវរឹបអូសបំផ្លាញចោល។

៥-សាលក្រមនេះជំនុំជម្រះនៅថ្ងៃទី២៨ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៦ និងប្រកាសជាសាធារណៈនៅថ្ងៃទី០៣
ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៦ ចំពោះមុខជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [REDACTED] ឈ្មោះ: [REDACTED] ឈ្មោះ:
[REDACTED] និងកំបាំងមុខជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [REDACTED] សម្រេចបើកផ្លូវប្តឹងទាស់ និងប្តឹងឧទ្ធរណ៍តាមកំណត់

ច្បាប់។

ក្រសួងព្រហ្មទណ្ឌ
ហត្ថលេខា និងត្រា
លោក [REDACTED]

ចៅក្រមជំនុំជម្រះ
ហត្ថលេខា និងត្រា
លោក [REDACTED]

បានឃើញ
ធ្វើនៅថ្ងៃទី ០៤ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៦
ចៅក្រមជំនុំជម្រះ


បានសម្រេងត្រឹមត្រូវតាមច្បាប់ដើម
ក្រុងឃ្មុំ ថ្ងៃទី ០៤ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៦
ក្រសួងព្រហ្មទណ្ឌ
